Notice

2024年12月31日新年前夕的特別交通及運輸安排

由 2024年12月31日晚上9時30分起停車場暫停開放直至道路重開

敬啟者:

由於警方在上述日期於灣仔區實施封路措施,因此本停車場將有以下安排:

- ◆ 在停車場暫停開放期間,所有車輛均不准進出,而任何人未經許可亦不准進入或逗留於停車場內。
- ◆ 於12月31日各車主如有需要請於上述時間前駛離本停車場,否則必須待道路重開後方可駛離,而亦須繳付有關時租泊車費。
- ◆ 而有關上述道路封閉/改道措施,將由現場警方決定,如有更改,不作另行通告。此外,為配合警方之措施,上述停車場之暫停開放,及/或改道均由本公司當值人員全權執行,貴客務請留意及合作。

如有任何疑問,請致電 2802-7376 查詢。

此致

會展廣場〔港灣道〕停車場用戶

富城停車場管理有限公司

2024年12月27日

Date:

27 December 2024

Users of Convention Plaza Carpark (Harbour Road)

<u>SPECIAL TRAFFIC AND TRANSPORT ARRANGEMENTS</u> <u>FOR NEW YEAR'S EVE ON 31 DECEMBER 2024</u>

Temporary Closure of Car Park from 9:30 pm on 31 December 2024 until the release of road closure

Dear Patron(s),

In order to coordinate with the road closure and special traffic arrangement implemented by the police in Wanchai area during aforesaid date and time, the captioned car park will have some special arrangement as follows: -

- ◆ During the closure of car parks, no vehicle will be allowed to ingress or egress, while no person will be permitted to enter or stay inside the car parks without prior approval.
- ♦ In such case, vehicles should leave the car parks before the above-mentioned time on 31 December 2024. Otherwise vehicle(s) can only leave the car park after the release of road closure. Users must pay for the relevant hourly parking ticket charges accordingly.
- ♦ All aforesaid arrangement will be subject to the final decision of the Duty Police Commander and no prior notice will be provided for any amendment. In addition, patron are required to take special care for the temporary change of traffic direction inside / outside car park which will be implemented by our duty staff under the guidance of Police.

For enquiry, please call 2802-7376.

Yours faithfully, Urban Parking Limited



CPC-N008-24

物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-981530

